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Protokoll

Mötets art: STYM21
Datum: Måndag 26 Februari 2024
Tid: 17:28
Plats: V23
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Bårdén, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Hugo Erixon, NNO
Elis Nyström, P-PAS

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
Maskinsektionen, THS; 100 44 Stockholm 802010-5246 www.maskinsektionen.se Brinellvägen 28B
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1. Mötets öppnande

1.1. Mötet öppnades 17:28 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

2.1. Val av mötesordförande
Eric Forsell nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.
Jacob Holst nominerar Hugo Erixon. Hugo Erixon godtar inte.
David Söderström nominerar Jacob Bårdén. Jacob Bårdén godtar inte.
Jacob Bårdén nominerar Eric Forsell. Eric Forsell godtar inte.
Styrelsen beslutade
att välja Ylva Öman till mötesordförande.

2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Eric Forsell nominerar Jacob Bårdén. Jacob Bårdén godtar inte.
Jacob Bårdén nominerar Jacob Holst. Jacob Holst godtar inte.
Ylva Öman nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar.
Styrelsen beslutade
att välja Henry Siggelin till justerare, tillika rösträknare

2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

2.4. Fastställande av föredragningslista
Elin Lerin yrkar på
att flytta Projektgrupp ”Hela M Nyheter” till först på dagordningen.
Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.
Hugo Erixon yrkar på
att lägga till äskning sektionsväska och äskning NN-märke först på dagordningen, innan
föregående yrkande.
Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.
Styrelsen beslutade
att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen, med ovan yrkanden.

3. Punkter

3.1. Sektionsväska
NN utreder ett pilotprojekt att få in väskor med sektionslogotypen till nØllan inför mottag-
ningen. Ambitionen är att väskan har ett antal företagslogotyper på sig som spons som täcker
igen kostnaden plus lite till.
De vill äska pengar för att kunna köpa in ett provexemplar å ca. 800 kr.
Worst case går vi back 800 kr, best case får vi 8 företag på väskan och går väldigt mycket plus.
Tanken är att vi ska beställa det till nØllan, och att resterande ska gå till försäljning efteråt.
Styrelsen behandlar inkommen äskning vid nästa möte.

3.2. NN-märke
KN NN håller på att byta logga, de ska snart beställa banderoller men vill också såklart ha
nämndmärken med nya loggan!
Illustrator-filen är inte klar än så oavsett får beställningen vänta.
Det är bara Ylva som har stor respekt för sektionens pengar.

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
Maskinsektionen, THS; 100 44 Stockholm 802010-5246 www.maskinsektionen.se Brinellvägen 28B
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3.3. Projektgrupp ”Hela M Nyheter”
KN-propositionen gick igenom!
Det vore bra att starta upp arbetet så snart som möjligt för att få bollen i rullning. Elis föreslår
att börja få ut nyheter redan nu.
Det går alldeles utmärkt att skapa en projektgrupp, frågan är om Elis har tillräckligt med tid
med att driva projektet i.o.m. projekt masterbevakning och att leda studienämnden? I värsta fall
får det vänta till nästa läsår.
”Gudarna ska veta att sektionen behöver jobba på sin kommunikation” - Hugo Erixon.
Davids FEM-prov förflyttar sig 8000m och vrider sig 320 radianer.
Styrelsen beslutade
att starta upp projekt ”Hela M Nyheter”,
Tidspann: 2024-02-26 - 2024-07-30
Budgeterade medel: 2000 kr

Elis passar även på att uppdatera litegrann kring masterbevakning:
Sedan SM3 har resterande masteransvariga hört av sig! Har även haft möte med flygs masteran-
svariga studenter och ska ha första mötet snart med hela projektgruppen.

3.4. Förra mötets protokoll
Elin ska tydligen ringa If...?
Henry pratade policyer
Tisslda?? Jerka skyller på justeraren

3.5. Verksamhetsplan
Ylva upptäcker att om man lägger in verksamhetsplanen i Notion har vi fullföljt ca 15,6% av
de utsatta målen. Mycket som behöver sättas igång med!
Ylva går igenom de punkter av VP:n som inte anses påbörjade. T.ex. målen kring alumnverk-
samhet är inte behandlade.
Vid genomgång så har en del omärkta mål faktiskt uppfyllts!
”Långsiktiga investeringar? Det har vi inte råd med” - David Söderström

3.6. Band till SM-guld
Ylva Öman yrkar på
att bordlägga punkten till nästa STYM
Styrelsen beslutade
att bordlägga punkten till nsäta STYM.

3.7. Tillfredsställande av banken
Ylva Öman yrkar på
att Ylva Öman och David Söderström är firmatecknare och har därav rätt till de behörigheter
som anges i sektionens stadgar.
Styrelsen beslutade
att Ylva Öman och David Söderström är firmatecknare och har därav rätt till de behörigheter
som anges i sektionens stadgar.

3.8. Per capsulam-beslut: Äskning Valberedningen
Styrelsen beslutade 2024-02-15
att godkänna en äskning å 0 kr från Valberedningen för ett skifte.

3.9. Föreningsrekrytering
Jerka kuppade mötesordförande? Skyller på Malte
Våra föreningar ska rekrytera men det är länge sen sist och processen är därför bortglömd!

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
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Vissa föreningar har förkunskapskrav och hur det regleras är redan tydligt.
Man ska kunna gå med i föreningar under hela året. Alla som vill ska få vara med, alltid.
Rekryteringen måste alltså vara löpande men det behöver aktivt marknadsföras två veckor
per år. ”Föreningsvecka” kanske?
Jesper ser över att öppna upp rekryteringsperiod i tid till läsperiod 4, och kollar vidare på hur
det fungerar med rekryteringspolicyn.

3.10. Hitract
Det råder meningsskiljaktigheter kring om nämnder bör lägga ut nämndgrejor på huvudsidan.
Det är bra att nämnderna marknadsför sina verksamheter för även icke-nämnmedlemmar, sär-
skilt om folk missat att följa en nämnd eller plötsligt blir intresserade.
En del tekniska detaljer och features kring Hitract brainstormas. Notiser blir i dagsläget ofta
knasigt, t.ex. när man lägger in uppdateringar under ett evenemang så får itne folk som är in-
tresserade av evenemanget någon notis.

Mötet auktionerades ajournerades till till till till 18:56.

3.11. Häfvpub
KBM:s kommande häfvpub och samarbeten diskuteras.
Jacob Holst skriver ett meddelande till KBM.

3.12. Tankar från SM
Återkoppling från SM diskuteras. Olika rutiner för personval diskuteras och förbättringar fö-
reslås.
Tidsbudgetering diskuteras.

3.13. Rapporter

3.13.1. Spexfest 2
Tobbe mådde bra
De nya borden användes. En diskussion om alkohol som dekor lyfts.

3.13.2. sMörjis-uthyrning
Jacob Holst och Simon Bäckström jobbade 30-årsfest. Det var mycket dryck men också
mycket vatten!
Evenemanget anses mycket lyckat vilket ger orsak att börja se över beslutet att tillåta externa
evenemang igen. I dagsläget ser det skakigt ut. Styrelsen anser att det får behandlas om
efterfrågan uppstår igen.

3.13.3. Moment fuck-off
De körde på taktiken att man hämtade ut sin ranson i baren via Hitract. Funkade riktigt
bra!

3.14. Uppföljning vår-rekrytering
Detaljer kring rekryteringsmöte, tidsplanering och tillvägagånssätt diskuteras.

3.15. Genomgång av Notion
På initiativ av ÖPH har sektionen börjat att prova använda Notion som ett alternativ till Trello,
typ Trello fast på steroider.
Ylva kör en live genomgång av Notion och visar det förslag på struktur som hon byggt upp.
Styrelsen approves Notion!

4. Övriga frågor

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
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4.1. Sektionsaktivas kåravgift
David har återkopplat till de aktiva som inte betalat sin kåravgift.

4.2. SMART
Styrelsen går igenom diskussionsunderlaget på vägen dit.

4.3. Tankar om bord
Synd att de gått sönder redan. De används på pubar och fester. Antagligen går de sönder i.o.m.
att de plockas undan efteråt och slamras med.
Maskineriet har fixat bordshörn!!!

4.4. Festinbjudningar

4.4.1. E& MiT
Save the date! Styrelsen suger på karamellen.

4.4.2. Arkitekt
Inbjudan till eldfesten! Suger på den också.

4.4.3. O2-balen
Save the date.
Många av dessa verkar krocka.

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 20:34.

6. Koordinatorns mattips
Prova att fritera kaffebönorna istället för att rosta dem!

Bilagor:

1. Cylindrisk koordinator

2. Beslutssammanfattning av KF-03

3. Protokoll KF-03

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
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Beslutssammanfattning av KF-03
• KF har avskaffat THS policy för medlemsförmåner, och ersatt det med ett PM som regleras av Kår-

styrelsen.

• KF valde Gustav Heldt till Kårordförande 24/25 (punkt 3.1) och Linn Nyholm till Vice Kårordförande
24/25 (punkt 3.2)

• KF beslutade om sektionsmappning av högskoleingenjörsprogrammet TINTE i samband med KTH:s
campusflytt:

– mappa TINTE mot Telge Teknologsektion (TT).

– tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan vidare.

• KF antog THS nya Åsiktsdokument.

Postadress: Organisationsnummer: Hemsida: Besöksadress:
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Protokoll
Kårfullmäktigesammanträde 03 23/24
THS Talmanspresidium
Mötesdatum 2024-02-20
Sida 1(10)

Protokoll Kårfullmäktigesammanträde 03
23/24
Tid: Tisdag 20 februari kl 18:00

Plats: Nya Matsalen, Nymble

* = Se bilaga.

1 Formalia
Talman välkomnar till mötet och tackar för det stora intresset. Kanslichef John Kåberg
presenterar tillförordnad kanslichef Nils-Åke “Nisse” Carlsson som arbetar här hos THS under
Kåbergs föräldraledighet de kommande sex månaderna.

Sekreterare konstaterar tyst att hon kan räkna 81 närvarande på mötet. Kul!

1.1 Mötets öppnande

Talman förklarar mötet öppnat 18:04.

1.2 Justering av röstlängd*

Röstlängd justeras automatiskt inför omröstning genom VoteIT. Vid mötets start består
röstlängden av 33 personer. Mötet konstateras beslutsmässigt.

1.3 Mötets behöriga utlysande*

Talman berättar att mötet har lysts stadgeenligt.

Kårfullmäktige beslutar

att 1 finna mötet behörigt utlyst.

1.4 Anmälan av övriga frågor

Talman öppnar inte upp för övriga frågor detta sammanträde.

Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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Kårfullmäktigesammanträde 03 23/24
THS Talmanspresidium
Mötesdatum 2024-02-20
Sida 2(10)

1.5 Fastställande av föredragningslista *

Ett yrkande har inkommit från Fysiksektionens ledamöter om att behandla 5.1 Enkel fråga om
sektionslokaler innan nuvarande 4.2 Sektionsmappning efter campusflytt. Talmanspresidiet jämkar sig
med yrkandet.

Kårfullmäktige beslutar

att 1 fastslå föredragningslistan med revideringen att flytta punkt 5.1 enligt ovan.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar görs.

1.7 Val av justerare tillika rösträknare

Kårfullmäktige beslutar

att 1 välja Anton Mörtberg (F) och Emil Johansson (B) till justerare tillika rösträknare.

1.8 Föregående protokoll Kårfullmäktige *

Föregående protokoll från extrainsatta KF-81 är justerat och publicerat i mötesmappen
2324-KF-81. Även protokollet från KF-02 är justerat i vanlig ordning och återfinns i
mötesmappen 2324-KF-02.

Kårfullmäktige beslutar

att 1 lägga protokoll för 2324-KF-81 och 2324-KF-02 till handlingarna.

2 Rapporter & informationspunkter

2.1 Rapport från Kårstyrelsen*

Vice kårordförande Sofia Gomez presenterar en ekonomisk rapport som följer upp faktiska
resultat i jämförelse med lagd budget. Ett par resultatställen (RS) har underpresterat jämfört med
budgeten: Restaurangverksamheten (500 tkr), Student Nobel Night Cap (SNNC, 1,2 mkr),
Armada (350 tkr) och Eventverksamhet (250 tkr). Resultatet för SNNC kom i torsdags och THS
reder ut vad det är som har hänt.

Ledamot undrar vad dessa siffror innebär i procentuell avvikelse. Omsättningen för THS är
ungefär 51 miljoner.

Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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Ledamot undrar vad prognosen är för att få ytterligare information om vad som har hänt
ekonomiskt gällande SNNC. Annan ledamot ber Vice kårordförande att återkomma nästa KF
med en rapportering av situationen efter att den har utretts.

Ledamot påpekar att det inte är första gången restaurangen har gjort en lägre prognos på
personalkostnader än de faktiska kostnaderna sedan visar sig vara. Kanslichef förklarar att det är
felet som uppmärksammades inför senaste bokslutet som dyker upp även denna gång, men att
det är åtgärdat sedan dess.

Kårstyrelseordförande Karl Arthursson presenterar styrelsens halvårsrapport. KTH inventerar
antalet studieplatser på respektive campus. Anonym examination har börjat införas med varierad
framgång och det kommer att fortsätta. En Utbildningssittning för studentrepresentanter har
genomförts. Armada fick hela 16 000 besökare. Kårledningen/Kårstyrelsen har närvarat på
nästan samtliga sektioners sektionsmöten. Fullkostnaden har uppdaterats för att bättre spegla hur
vi använder Nymble. Fundraising har inletts för att finansiera större investeringar. Styrelsen har
sett över energikostnaden och sopsorteringen i syfte att bli mer miljövänliga. Tillförordnad
kanslichef är tillsatt. Styrelsen avslutar med ett par ord om vägen framåt utifrån
verksamhetsplanen.

2.2 Rapport från Kårfullmäktiges utskott

Festutskottet med Q. Utskottsordförande Simon Bäckström (M) rapporterar. De kommer under
KF-konferensen i april att bistå talmanspresidiet med stöd för festligheterna. Festutskottet med Q
slår strax på bastun så att den är härligt varm för ledamöter och av KF valda poster efter dagens
sammanträde.

Memesutskottet. Utskottsordförande Evelyne Åkerlund (A) rapporterar samt visar upp ett par
memes om kvällens sammanträde. Utskottet kommer ha ett möte inför nästa KF.

Vi-tycker-saker-utskottet. Utskottsordförande Emil Rapp (CL) rapporterar. Utskottet har träffats för
att se över utkastet på THS Åsiktsdokument. De har även diskuterat kommunikationen av
åsikterna via SSCO, SFS och sociala medier. Den ledamot som är intresserad av att veta mer om
vad utskottet har samtalat om är välkommen att titta in i relevant mapp på Kårfullmäktiges
Teamdrive.

Evenemang & Bihang. Utskottsordförande Emma Hagrot (Me) rapporterar att utskottet har haft
flertalet möten för samtal om hur vi kan utveckla eventverksamheten på THS, vilket nu mynnar
ut i en undersökning av studenters upplevelser i frågan. Utskottet ämnar sedan lämna över detta
underlag till THS Eventchef. Undersökningen delas inom snar framtid i Kårfullmäktiges
slack-kanal varpå ledamöter ombeds sprida den vidare inom sina sektioner.

2.3 Rapport från Valberedningen*

Vendela Folke och Amanda Andrén presenterar. Valberedningen har gjort ett omfattande arbete
för valet till Kårpresidiet (KP) som utgörs av Ordförande och Vice ordförande.

Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se

 A
KM

, J
EK

J,
 T

E,
 M

R 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k


 Y
Ö

, H
LG

S,
 E

F 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Protokoll
Kårfullmäktigesammanträde 03 23/24
THS Talmanspresidium
Mötesdatum 2024-02-20
Sida 4(10)

Kandidatutfrågning för val till KL sker i Panorama nu på måndag, den 25 februari. Ikväll öppnar
nominering och kandidering till Kårstyrelsen, Talmanspresidiet, Revisor och Valberedningen.

En mikropaus ges för att uppmuntra deltagarna att nominera.

3 Valärenden
Talman informerar mötet om hur valet kommer gå till enligt av KF fastställd mötesordning.

Valberedningen presenterar sin valprocess. Valberedningen visar uppskattning för att
kandidaterna till Kårpresidiet håller en så hög nivå! Valberedningen berättar hur de resonerar
bakom sitt utlåtande om kandidaterna där de “tycker mer än tidigare års valberedningar” och har
gjort en analys av THS behov. De ser att detta ingår i Valberedningens uppdrag. De har en bred
kompetens inom valberedningen och har talat med ett stort antal förtroendevalda och insatta
som rör sig i Nymble som grund för analysen. Valberedningen välkomnar ytterligare frågor och
åsikter i ett öppet forum likt detta sammanträde.

Samtliga kandidater till THS Ordförande och THS Vice ordförande presenterar sig.

Första kandidaten till Ordförande

Gustav Heldt berättar att han har tydliga visioner och åsikter om vad kåren bör syssla med och
nämner bl.a. stöd till sektionerna och kommunikation av KTH:s arbete ut till våra studenter.
Gustav har samtalat med kandidaten till Vice Ordförande och uppger att de har en delad bild om
deras roll gentemot Kårledningen och Kårstyrelsen.

Ledamot frågar hur Gustav anser att en på bästa sätt ska hantera en person i KL som inte når
upp till förväntningarna.

Ledamot frågar hur Gustav arbetar för att engagera och inspirera andra.

Ledamot undrar hur Gustav förutspår att hans sektionstillhörighet kommer påverka honom i
rollen som Ordförande.

Närvarande undrar vad Gustav är mest taggad på.

Kort diskussion öppnas. Valberedningen uppger att den bild som Gustav har gett under sin
presentation stämmer väl överens med Valberedningens tidigare bild av honom.
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Andra kandidaten till Ordförande

Andra kandidaten till Ordförande berättar att hen gärna tar nästa steg i sitt engagemang genom
att kliva fram och representera hela THS. Där vill hen låta engagerade studenter skina i sina
uppdrag.

Ledamot frågar hur kandidaten arbetar för att engagera och inspirera andra.

Ledamot påpekar att de två kandidaterna har mycket likvärdiga CV:n och undrar vad kandidaten
har utanför sitt kårengagemang som utmärker hen som ledare.

Ledamot undrar vad kandidaten vill åstadkomma under sin tid på THS.

Ledamot undrar om kandidaten har hunnit tala med kandidaten för Vice Ordförande och undrar
om de i så fall har hittat några delade visioner. Kandidaten har samtalat med kandidaten för Vice
Ordförande.

Ledamot har tagit del av ett uttalande på kandidatens sektions hemsida gällande THS och ber
kandidaten resonera kring det.

Ledamot undrar hur kandidaten ser att en behöver arbeta för att representera hela THS.

Kort diskussion öppnas. Valberedningen uppger att de fick en bredare bild av kandidaten tidigare
än vad de fick under kandidatens presentation men att Kårfullmäktiges bra frågor tog fram den
kompletterande bilden.

Kandidaten till Vice ordförande

Linn Nyholm berättar att hon efter mycket tidigare engagemang känner att det här nu är vad hon
vill göra med sin tid och sitt liv samt att det är just denna post som lockar.

Ledamot vill höra hur Linn skulle beskriva dialogen hon haft med de två kandidaterna till
Ordförande. Hon har fått en väldigt positiv bild av dem båda.

Ledamot undrar om Linn vill förändra något; vad är hennes vision och mål?

Kort diskussion öppnas. Valberedningens bild av Linn har återspeglats även under
kandidatpresentationen.

Diskussion angående samtliga kandidater öppnas.
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3.1 Val av THS Ordförande*

Kårfullmäktige beslutar

att 1 välja Gustav Heldt till Ordförande 24/25.

3.2 Val av THS Vice Ordförande*

Kårfullmäktige beslutar

att 1 välja Linn Nyholm till Vice Ordförande 24/25.

___________________________________________________________________________

Mötet ajourneras från kl. 19:44 till 19:54

___________________________________________________________________________

Ett litet men fint tacktal hålls av vårt nyvalda Kårpresidium! Skål på det!

4 Beslutsfrågor

4.1 Proposition om avskaffande av THS policy
för medlemsförmåner*

Styrelsen föredrar propositionen som är uppe i KF för andra gången och syftar till att ersätta
policyn för medlemsförmåner med en motsvarande PM.

Kårfullmäktige beslutar

att 1 avskaffa THS policy för medlemsförmåner.

5.1 Enkel fråga om sektionslokaler

Styrelsen har förberett ett koncist, skriftligt svar som fördjupats skriftligt av representanter från
Kårledningen som arbetar med sektionslokaler.

Styrelsen belyser den dystra sanningen att det är KTH som bestämmer vilka lokaler som görs
tillgängliga för THS att nyttja som sektionslokaler. Kårordförande betonar att THS har ställt och
fortsätter ställa hårda krav på KTH.

Ledamot trycker starkt på att det är av yttersta vikt att THS fortsätter göra allt som står i vår makt
för att säkerställa vår tillgång till våra sektionslokaler.
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4.2 Sektionsmappning efter campusflytt*

För denna mötespunkt är två motioner uppe för beslut, vilka behandlas tillsammans. Talman
förtydligar att han har för avsikt att följa tidsplanen, vilket kan innebära att mötet inte hinner fatta
beslut i frågan idag.

Kårledningens Chefer för Utbildningsinflytande som arbetar med campusflytten kommer upp på
scen för att presentera KTH:s tidsplan för flytt av studenter.

Marcus (M), Gustaf (I) och Oskar (TT) föredrar motion 4.2.2 Motion om sektionsmappning. De
poängterar att sektionernas styrelser har gjort ett stort undersökande arbete utöver motionärernas
arbete med motionen. Föredragande refererar till det levande arbetsdokumentet som Kårfullmäktiges
samtliga ledamöter gemensamt har haft till sitt förfogande under arbetet med
sektionsmappningen som följer av KTH:s beslut om campusflytt.

Det har även inkommit en motion från TT Sektionsordförande och styrelse 4.2.3 [tillbakadragen]
Motion om sektionsmappning. De har jämkat sig till förmån för motion 4.2.2 som nyss föredrogs, och
denna motion kommer därför inte att lyftas för beslut.

Flygsektionens ledamöter föredrar sin lagda motion, 4.2.1 Motion om sektionsmappning. De har haft
flertalet möten med representanter från andra sektioner. Motionen är nu förankrad med
Ingenjörssektionen Bygg (IsB). Föredragande drar tillbaka att-sats 2 om att mappa program
CITEH till Sektionen för Industriell Ekonomi.

Kårstyrelsen föredrar sitt motionssvar till de två motionerna. Styrelsen lyfter att de hittills har
saknat funderingar från Kårfullmäktige kring vad de tror är bäst för THS: 2 sektioner som delar
sektionslokal eller 1 större sektion i en sektionslokal, eftersom det är dessa två alternativ
verkligheten ställer oss inför. Resursfördelningen är en viktig aspekt. Styrelsen kompletterar med
upplysningen att vi idag har en sektion utan sektionslokal: sektionen för Teknisk Basår (TBas).
Ledamot undrar hur en föreslagen arbetsgrupp ska hinna med det stora arbetet inför KF-04.
Ledamot undrar hur styrelsens förslag skiljer sig från motion 4.2.2. Ledamot undrar hur den
föreslagna arbetsgruppen kan representera framtida studenter. Ledamot undrar om det nu finns
en plan för mottagningen av TINTE i augusti 2024.

Diskussion i smågrupper med någon från en annan sektion.

Diskussion öppnas. Det lyfts aspekter likt:

● … vem som välkomnar TT till sin sektionslokal,
● … likhet med andra program,
● … utmaningen med att TT utifrån förslag på bordet befinner sig på två campus

kommande två år,
● … hur befintliga sektioner kan bistå med stöd för mottagningen,
● … tillsättning av ansvarig för en arbetsgrupp,
● … att Bygget inte är en lämplig sektionslokal för en tredje sektion eftersom det

visserligen finns studieplatser men inte plats för fler studiesociala aktiviteter,
● … brister i att se på frågan om TT kortsiktigt,
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● … att separat beslut om mappning av TINTE hos annan sektion än TT sätter CITEH i
en svår situation,

● … att det saknas ett underlag som inte är skrivet utifrån en självbevarelsedrift,
● … att IN upplever att det vore väldigt svårt för dem att dela sektionslokal,
● … svårigheter att tro att en arbetsgrupp skulle landa i något nytt förslag,
● … vinsten av att Kårfullmäktige pekar ut en riktning och ett annat forum lägger fram

praktiska lösningar.

Talman förklarar schulze-metoden för röstning av de tre plus två att-satser som finns i de två
motionerna och styrelsens svar på motionerna. “Om du står bakom ett yrkande mer än ett annat
så ser du till att det får fler stjärnor.”
“Vad händer om jag ger noll stjärnor?”
“Noll stjärnor är noll stjärnor. Det är mindre än en stjärna.”

Kårfullmäktige beslutar

att 1 bibehålla mappningen av TINTE mot sektionen Telge Teknologsektion.

att 2 tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan vidare.

att 3 avslå att-satsen om att mappa program TINTE till Ingenjörssektionen Bygg (IsB).

att 4 avslå att-satsen om att utlysa diskussionsmöte för att bemöta de utmaningar detta
förslag medför, såsom de som återfinns i det bifogade diskussionsunderlaget.

att 5 avslå att-satsen om att avslå samtliga motioner om sektionsmappning.

Insamling sker av Kårfullmäktiges medskick till (den ännu inte tillsatta) arbetsgruppen som ska
utreda frågan vidare. Talmanspresidiet tar hand om medskicken för att lämna över dem till en
arbetsgrupp.

___________________________________________________________________________

Mötet ajourneras från kl. 21:10 till 21:20

___________________________________________________________________________

4.3 Motion om THS Åsikter*

Föredragande Filip Axelsson belyser att JML, jämfört med tidigare uppvisade förslag, nu är
integrerat under de andra rubrikerna eftersom vi inte kan tala om JML i ett vakuum utan det
genomsyrar områden likt forskningsanknytning och studiemiljö.

Föredragande skickar med ett flertal diskussionsfrågor som det finns vinster av att
Kårfullmäktige funderar på och diskuterar under KF-04. Det inkluderar bl.a. åsikter om
läsårsindelningen (åsikt 3.2.12, 3.2.13 och 7.4.3), åsikter om examensarbete (MEX),
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kommunikation av innehållet till förtroendevalda/medlemmar/KTH och rutiner för att besluta
om THS Åsikter årligen.

Styrelsen presenterar sitt motionssvar där de lyfter att även de önskar att Kårfullmäktige ser över
hur vi säkerställer att Åsiktsdokumentet uppdateras regelbundet/kontinuerligt.

Representant från Vi-tycker-saker-utskottet delger att de tycker att THS Åsiktsdokument i grunden
är väldigt bra skrivet och bör klubbas igenom idag.

Kårfullmäktige beslutar

att 1 avskaffa styrdokumentet ”THS Åsikter 2018”

att 2 anta styrdokumentet ”THS Åsiktsdokument" enligt bilagan med samma namn.

5 Övriga frågor

5.2 Enkel fråga om nedstängning av L-huset

Ledamot som skickat in frågan konstaterar att det nu är tydligt att smärtorna sektionen har fått
utstå är KTH:s fel. Hen tackar THS för att de har bedrivit påverkansarbete för att säkerställa att
oaSen fick vara kvar. Styrelsen säger ett par ord om sitt svar. Närvarande ställer en förtydligande
fråga om THS kommunikation i frågan där det framgår att kommunikationen av nedstängda
datorsalar var KTH:s ansvar och att THS gjort sin del i att påminna KTH om att de behöver ta
sitt ansvar.

5.3 Upptakt inför KF-konferens

Information om Kårfullmäktiges fjärde sammanträde presenteras, nämligen vår konferens på
Osqvik!

Anmälan till KF-04 kommer att finnas tillgänglig i Kårfullmäktiges slack-kanal och på THS
webbplats.

Kårstyrelsen passar på att berätta att de kommer bjuda in Kårfullmäktige till styrelsens workshop
om verksamhetsplanen. Den sker 19 mars klockan “efter studietid” vilket lämpligtvis innebär kl
18. Mötet hålls i ett trevligt rum i Nymble. Visst ses vi där?

6 Mötets avslutande
Nästa sammanträde sker på Osqvik. Ledamöter träffas redan fredag kväll den 19 april men beslut
kommer att fattas under lördagen den 20 april och söndagen den 21 april. Det ser vi fram emot!
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vid protokollet

Maja Rosén
Mötessekreterare

justeras

Anton Mörtberg
Mötesjusterare

justeras

Teo Elmfeldt
Mötesordförande

justeras

Emil Johansson
Mötesjusterare
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Protokoll


Mötets art: STYM21
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Tid: 17:28
Plats: V23
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Bårdén, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Hugo Erixon, NNO
Elis Nyström, P-PAS
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1. Mötets öppnande


1.1. Mötet öppnades 17:28 av Ordförande Ylva Öman.


2. Formalia


2.1. Val av mötesordförande
Eric Forsell nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.
Jacob Holst nominerar Hugo Erixon. Hugo Erixon godtar inte.
David Söderström nominerar Jacob Bårdén. Jacob Bårdén godtar inte.
Jacob Bårdén nominerar Eric Forsell. Eric Forsell godtar inte.
Styrelsen beslutade
att välja Ylva Öman till mötesordförande.


2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Eric Forsell nominerar Jacob Bårdén. Jacob Bårdén godtar inte.
Jacob Bårdén nominerar Jacob Holst. Jacob Holst godtar inte.
Ylva Öman nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar.
Styrelsen beslutade
att välja Henry Siggelin till justerare, tillika rösträknare


2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.


2.4. Fastställande av föredragningslista
Elin Lerin yrkar på
att flytta Projektgrupp ”Hela M Nyheter” till först på dagordningen.
Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.
Hugo Erixon yrkar på
att lägga till äskning sektionsväska och äskning NN-märke först på dagordningen, innan
föregående yrkande.
Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.
Styrelsen beslutade
att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen, med ovan yrkanden.


3. Punkter


3.1. Sektionsväska
NN utreder ett pilotprojekt att få in väskor med sektionslogotypen till nØllan inför mottag-
ningen. Ambitionen är att väskan har ett antal företagslogotyper på sig som spons som täcker
igen kostnaden plus lite till.
De vill äska pengar för att kunna köpa in ett provexemplar å ca. 800 kr.
Worst case går vi back 800 kr, best case får vi 8 företag på väskan och går väldigt mycket plus.
Tanken är att vi ska beställa det till nØllan, och att resterande ska gå till försäljning efteråt.
Styrelsen behandlar inkommen äskning vid nästa möte.


3.2. NN-märke
KN NN håller på att byta logga, de ska snart beställa banderoller men vill också såklart ha
nämndmärken med nya loggan!
Illustrator-filen är inte klar än så oavsett får beställningen vänta.
Det är bara Ylva som har stor respekt för sektionens pengar.
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3.3. Projektgrupp ”Hela M Nyheter”
KN-propositionen gick igenom!
Det vore bra att starta upp arbetet så snart som möjligt för att få bollen i rullning. Elis föreslår
att börja få ut nyheter redan nu.
Det går alldeles utmärkt att skapa en projektgrupp, frågan är om Elis har tillräckligt med tid
med att driva projektet i.o.m. projekt masterbevakning och att leda studienämnden? I värsta fall
får det vänta till nästa läsår.
”Gudarna ska veta att sektionen behöver jobba på sin kommunikation” - Hugo Erixon.
Davids FEM-prov förflyttar sig 8000m och vrider sig 320 radianer.
Styrelsen beslutade
att starta upp projekt ”Hela M Nyheter”,
Tidspann: 2024-02-26 - 2024-07-30
Budgeterade medel: 2000 kr


Elis passar även på att uppdatera litegrann kring masterbevakning:
Sedan SM3 har resterande masteransvariga hört av sig! Har även haft möte med flygs masteran-
svariga studenter och ska ha första mötet snart med hela projektgruppen.


3.4. Förra mötets protokoll
Elin ska tydligen ringa If...?
Henry pratade policyer
Tisslda?? Jerka skyller på justeraren


3.5. Verksamhetsplan
Ylva upptäcker att om man lägger in verksamhetsplanen i Notion har vi fullföljt ca 15,6% av
de utsatta målen. Mycket som behöver sättas igång med!
Ylva går igenom de punkter av VP:n som inte anses påbörjade. T.ex. målen kring alumnverk-
samhet är inte behandlade.
Vid genomgång så har en del omärkta mål faktiskt uppfyllts!
”Långsiktiga investeringar? Det har vi inte råd med” - David Söderström


3.6. Band till SM-guld
Ylva Öman yrkar på
att bordlägga punkten till nästa STYM
Styrelsen beslutade
att bordlägga punkten till nsäta STYM.


3.7. Tillfredsställande av banken
Ylva Öman yrkar på
att Ylva Öman och David Söderström är firmatecknare och har därav rätt till de behörigheter
som anges i sektionens stadgar.
Styrelsen beslutade
att Ylva Öman och David Söderström är firmatecknare och har därav rätt till de behörigheter
som anges i sektionens stadgar.


3.8. Per capsulam-beslut: Äskning Valberedningen
Styrelsen beslutade 2024-02-15
att godkänna en äskning å 0 kr från Valberedningen för ett skifte.


3.9. Föreningsrekrytering
Jerka kuppade mötesordförande? Skyller på Malte
Våra föreningar ska rekrytera men det är länge sen sist och processen är därför bortglömd!
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Vissa föreningar har förkunskapskrav och hur det regleras är redan tydligt.
Man ska kunna gå med i föreningar under hela året. Alla som vill ska få vara med, alltid.
Rekryteringen måste alltså vara löpande men det behöver aktivt marknadsföras två veckor
per år. ”Föreningsvecka” kanske?
Jesper ser över att öppna upp rekryteringsperiod i tid till läsperiod 4, och kollar vidare på hur
det fungerar med rekryteringspolicyn.


3.10. Hitract
Det råder meningsskiljaktigheter kring om nämnder bör lägga ut nämndgrejor på huvudsidan.
Det är bra att nämnderna marknadsför sina verksamheter för även icke-nämnmedlemmar, sär-
skilt om folk missat att följa en nämnd eller plötsligt blir intresserade.
En del tekniska detaljer och features kring Hitract brainstormas. Notiser blir i dagsläget ofta
knasigt, t.ex. när man lägger in uppdateringar under ett evenemang så får itne folk som är in-
tresserade av evenemanget någon notis.


Mötet auktionerades ajournerades till till till till 18:56.


3.11. Häfvpub
KBM:s kommande häfvpub och samarbeten diskuteras.
Jacob Holst skriver ett meddelande till KBM.


3.12. Tankar från SM
Återkoppling från SM diskuteras. Olika rutiner för personval diskuteras och förbättringar fö-
reslås.
Tidsbudgetering diskuteras.


3.13. Rapporter


3.13.1. Spexfest 2
Tobbe mådde bra
De nya borden användes. En diskussion om alkohol som dekor lyfts.


3.13.2. sMörjis-uthyrning
Jacob Holst och Simon Bäckström jobbade 30-årsfest. Det var mycket dryck men också
mycket vatten!
Evenemanget anses mycket lyckat vilket ger orsak att börja se över beslutet att tillåta externa
evenemang igen. I dagsläget ser det skakigt ut. Styrelsen anser att det får behandlas om
efterfrågan uppstår igen.


3.13.3. Moment fuck-off
De körde på taktiken att man hämtade ut sin ranson i baren via Hitract. Funkade riktigt
bra!


3.14. Uppföljning vår-rekrytering
Detaljer kring rekryteringsmöte, tidsplanering och tillvägagånssätt diskuteras.


3.15. Genomgång av Notion
På initiativ av ÖPH har sektionen börjat att prova använda Notion som ett alternativ till Trello,
typ Trello fast på steroider.
Ylva kör en live genomgång av Notion och visar det förslag på struktur som hon byggt upp.
Styrelsen approves Notion!


4. Övriga frågor
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4.1. Sektionsaktivas kåravgift
David har återkopplat till de aktiva som inte betalat sin kåravgift.


4.2. SMART
Styrelsen går igenom diskussionsunderlaget på vägen dit.


4.3. Tankar om bord
Synd att de gått sönder redan. De används på pubar och fester. Antagligen går de sönder i.o.m.
att de plockas undan efteråt och slamras med.
Maskineriet har fixat bordshörn!!!


4.4. Festinbjudningar


4.4.1. E& MiT
Save the date! Styrelsen suger på karamellen.


4.4.2. Arkitekt
Inbjudan till eldfesten! Suger på den också.


4.4.3. O2-balen
Save the date.
Många av dessa verkar krocka.


5. Mötets avslutande


5.1. Mötet avslutades 20:34.


6. Koordinatorns mattips
Prova att fritera kaffebönorna istället för att rosta dem!


Bilagor:


1. Cylindrisk koordinator


2. Beslutssammanfattning av KF-03


3. Protokoll KF-03
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Beslutssammanfattning av KF-03
• KF har avskaffat THS policy för medlemsförmåner, och ersatt det med ett PM som regleras av Kår-


styrelsen.


• KF valde Gustav Heldt till Kårordförande 24/25 (punkt 3.1) och Linn Nyholm till Vice Kårordförande
24/25 (punkt 3.2)


• KF beslutade om sektionsmappning av högskoleingenjörsprogrammet TINTE i samband med KTH:s
campusflytt:


– mappa TINTE mot Telge Teknologsektion (TT).


– tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan vidare.


• KF antog THS nya Åsiktsdokument.
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Protokoll Kårfullmäktigesammanträde 03
23/24
Tid: Tisdag 20 februari kl 18:00


Plats: Nya Matsalen, Nymble


* = Se bilaga.


1 Formalia
Talman välkomnar till mötet och tackar för det stora intresset. Kanslichef John Kåberg
presenterar tillförordnad kanslichef Nils-Åke “Nisse” Carlsson som arbetar här hos THS under
Kåbergs föräldraledighet de kommande sex månaderna.


Sekreterare konstaterar tyst att hon kan räkna 81 närvarande på mötet. Kul!


1.1 Mötets öppnande


Talman förklarar mötet öppnat 18:04.


1.2 Justering av röstlängd*


Röstlängd justeras automatiskt inför omröstning genom VoteIT. Vid mötets start består
röstlängden av 33 personer. Mötet konstateras beslutsmässigt.


1.3 Mötets behöriga utlysande*


Talman berättar att mötet har lysts stadgeenligt.


Kårfullmäktige beslutar


att 1 finna mötet behörigt utlyst.


1.4 Anmälan av övriga frågor


Talman öppnar inte upp för övriga frågor detta sammanträde.


Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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1.5 Fastställande av föredragningslista *


Ett yrkande har inkommit från Fysiksektionens ledamöter om att behandla 5.1 Enkel fråga om
sektionslokaler innan nuvarande 4.2 Sektionsmappning efter campusflytt. Talmanspresidiet jämkar sig
med yrkandet.


Kårfullmäktige beslutar


att 1 fastslå föredragningslistan med revideringen att flytta punkt 5.1 enligt ovan.


1.6 Adjungeringar


Inga adjungeringar görs.


1.7 Val av justerare tillika rösträknare


Kårfullmäktige beslutar


att 1 välja Anton Mörtberg (F) och Emil Johansson (B) till justerare tillika rösträknare.


1.8 Föregående protokoll Kårfullmäktige *


Föregående protokoll från extrainsatta KF-81 är justerat och publicerat i mötesmappen
2324-KF-81. Även protokollet från KF-02 är justerat i vanlig ordning och återfinns i
mötesmappen 2324-KF-02.


Kårfullmäktige beslutar


att 1 lägga protokoll för 2324-KF-81 och 2324-KF-02 till handlingarna.


2 Rapporter & informationspunkter


2.1 Rapport från Kårstyrelsen*


Vice kårordförande Sofia Gomez presenterar en ekonomisk rapport som följer upp faktiska
resultat i jämförelse med lagd budget. Ett par resultatställen (RS) har underpresterat jämfört med
budgeten: Restaurangverksamheten (500 tkr), Student Nobel Night Cap (SNNC, 1,2 mkr),
Armada (350 tkr) och Eventverksamhet (250 tkr). Resultatet för SNNC kom i torsdags och THS
reder ut vad det är som har hänt.


Ledamot undrar vad dessa siffror innebär i procentuell avvikelse. Omsättningen för THS är
ungefär 51 miljoner.


Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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Ledamot undrar vad prognosen är för att få ytterligare information om vad som har hänt
ekonomiskt gällande SNNC. Annan ledamot ber Vice kårordförande att återkomma nästa KF
med en rapportering av situationen efter att den har utretts.


Ledamot påpekar att det inte är första gången restaurangen har gjort en lägre prognos på
personalkostnader än de faktiska kostnaderna sedan visar sig vara. Kanslichef förklarar att det är
felet som uppmärksammades inför senaste bokslutet som dyker upp även denna gång, men att
det är åtgärdat sedan dess.


Kårstyrelseordförande Karl Arthursson presenterar styrelsens halvårsrapport. KTH inventerar
antalet studieplatser på respektive campus. Anonym examination har börjat införas med varierad
framgång och det kommer att fortsätta. En Utbildningssittning för studentrepresentanter har
genomförts. Armada fick hela 16 000 besökare. Kårledningen/Kårstyrelsen har närvarat på
nästan samtliga sektioners sektionsmöten. Fullkostnaden har uppdaterats för att bättre spegla hur
vi använder Nymble. Fundraising har inletts för att finansiera större investeringar. Styrelsen har
sett över energikostnaden och sopsorteringen i syfte att bli mer miljövänliga. Tillförordnad
kanslichef är tillsatt. Styrelsen avslutar med ett par ord om vägen framåt utifrån
verksamhetsplanen.


2.2 Rapport från Kårfullmäktiges utskott


Festutskottet med Q. Utskottsordförande Simon Bäckström (M) rapporterar. De kommer under
KF-konferensen i april att bistå talmanspresidiet med stöd för festligheterna. Festutskottet med Q
slår strax på bastun så att den är härligt varm för ledamöter och av KF valda poster efter dagens
sammanträde.


Memesutskottet. Utskottsordförande Evelyne Åkerlund (A) rapporterar samt visar upp ett par
memes om kvällens sammanträde. Utskottet kommer ha ett möte inför nästa KF.


Vi-tycker-saker-utskottet. Utskottsordförande Emil Rapp (CL) rapporterar. Utskottet har träffats för
att se över utkastet på THS Åsiktsdokument. De har även diskuterat kommunikationen av
åsikterna via SSCO, SFS och sociala medier. Den ledamot som är intresserad av att veta mer om
vad utskottet har samtalat om är välkommen att titta in i relevant mapp på Kårfullmäktiges
Teamdrive.


Evenemang & Bihang. Utskottsordförande Emma Hagrot (Me) rapporterar att utskottet har haft
flertalet möten för samtal om hur vi kan utveckla eventverksamheten på THS, vilket nu mynnar
ut i en undersökning av studenters upplevelser i frågan. Utskottet ämnar sedan lämna över detta
underlag till THS Eventchef. Undersökningen delas inom snar framtid i Kårfullmäktiges
slack-kanal varpå ledamöter ombeds sprida den vidare inom sina sektioner.


2.3 Rapport från Valberedningen*


Vendela Folke och Amanda Andrén presenterar. Valberedningen har gjort ett omfattande arbete
för valet till Kårpresidiet (KP) som utgörs av Ordförande och Vice ordförande.
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Kandidatutfrågning för val till KL sker i Panorama nu på måndag, den 25 februari. Ikväll öppnar
nominering och kandidering till Kårstyrelsen, Talmanspresidiet, Revisor och Valberedningen.


En mikropaus ges för att uppmuntra deltagarna att nominera.


3 Valärenden
Talman informerar mötet om hur valet kommer gå till enligt av KF fastställd mötesordning.


Valberedningen presenterar sin valprocess. Valberedningen visar uppskattning för att
kandidaterna till Kårpresidiet håller en så hög nivå! Valberedningen berättar hur de resonerar
bakom sitt utlåtande om kandidaterna där de “tycker mer än tidigare års valberedningar” och har
gjort en analys av THS behov. De ser att detta ingår i Valberedningens uppdrag. De har en bred
kompetens inom valberedningen och har talat med ett stort antal förtroendevalda och insatta
som rör sig i Nymble som grund för analysen. Valberedningen välkomnar ytterligare frågor och
åsikter i ett öppet forum likt detta sammanträde.


Samtliga kandidater till THS Ordförande och THS Vice ordförande presenterar sig.


Första kandidaten till Ordförande


Gustav Heldt berättar att han har tydliga visioner och åsikter om vad kåren bör syssla med och
nämner bl.a. stöd till sektionerna och kommunikation av KTH:s arbete ut till våra studenter.
Gustav har samtalat med kandidaten till Vice Ordförande och uppger att de har en delad bild om
deras roll gentemot Kårledningen och Kårstyrelsen.


Ledamot frågar hur Gustav anser att en på bästa sätt ska hantera en person i KL som inte når
upp till förväntningarna.


Ledamot frågar hur Gustav arbetar för att engagera och inspirera andra.


Ledamot undrar hur Gustav förutspår att hans sektionstillhörighet kommer påverka honom i
rollen som Ordförande.


Närvarande undrar vad Gustav är mest taggad på.


Kort diskussion öppnas. Valberedningen uppger att den bild som Gustav har gett under sin
presentation stämmer väl överens med Valberedningens tidigare bild av honom.
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Andra kandidaten till Ordförande


Andra kandidaten till Ordförande berättar att hen gärna tar nästa steg i sitt engagemang genom
att kliva fram och representera hela THS. Där vill hen låta engagerade studenter skina i sina
uppdrag.


Ledamot frågar hur kandidaten arbetar för att engagera och inspirera andra.


Ledamot påpekar att de två kandidaterna har mycket likvärdiga CV:n och undrar vad kandidaten
har utanför sitt kårengagemang som utmärker hen som ledare.


Ledamot undrar vad kandidaten vill åstadkomma under sin tid på THS.


Ledamot undrar om kandidaten har hunnit tala med kandidaten för Vice Ordförande och undrar
om de i så fall har hittat några delade visioner. Kandidaten har samtalat med kandidaten för Vice
Ordförande.


Ledamot har tagit del av ett uttalande på kandidatens sektions hemsida gällande THS och ber
kandidaten resonera kring det.


Ledamot undrar hur kandidaten ser att en behöver arbeta för att representera hela THS.


Kort diskussion öppnas. Valberedningen uppger att de fick en bredare bild av kandidaten tidigare
än vad de fick under kandidatens presentation men att Kårfullmäktiges bra frågor tog fram den
kompletterande bilden.


Kandidaten till Vice ordförande


Linn Nyholm berättar att hon efter mycket tidigare engagemang känner att det här nu är vad hon
vill göra med sin tid och sitt liv samt att det är just denna post som lockar.


Ledamot vill höra hur Linn skulle beskriva dialogen hon haft med de två kandidaterna till
Ordförande. Hon har fått en väldigt positiv bild av dem båda.


Ledamot undrar om Linn vill förändra något; vad är hennes vision och mål?


Kort diskussion öppnas. Valberedningens bild av Linn har återspeglats även under
kandidatpresentationen.


Diskussion angående samtliga kandidater öppnas.


Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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3.1 Val av THS Ordförande*


Kårfullmäktige beslutar


att 1 välja Gustav Heldt till Ordförande 24/25.


3.2 Val av THS Vice Ordförande*


Kårfullmäktige beslutar


att 1 välja Linn Nyholm till Vice Ordförande 24/25.


___________________________________________________________________________


Mötet ajourneras från kl. 19:44 till 19:54


___________________________________________________________________________


Ett litet men fint tacktal hålls av vårt nyvalda Kårpresidium! Skål på det!


4 Beslutsfrågor


4.1 Proposition om avskaffande av THS policy
för medlemsförmåner*


Styrelsen föredrar propositionen som är uppe i KF för andra gången och syftar till att ersätta
policyn för medlemsförmåner med en motsvarande PM.


Kårfullmäktige beslutar


att 1 avskaffa THS policy för medlemsförmåner.


5.1 Enkel fråga om sektionslokaler


Styrelsen har förberett ett koncist, skriftligt svar som fördjupats skriftligt av representanter från
Kårledningen som arbetar med sektionslokaler.


Styrelsen belyser den dystra sanningen att det är KTH som bestämmer vilka lokaler som görs
tillgängliga för THS att nyttja som sektionslokaler. Kårordförande betonar att THS har ställt och
fortsätter ställa hårda krav på KTH.


Ledamot trycker starkt på att det är av yttersta vikt att THS fortsätter göra allt som står i vår makt
för att säkerställa vår tillgång till våra sektionslokaler.


Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se
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4.2 Sektionsmappning efter campusflytt*


För denna mötespunkt är två motioner uppe för beslut, vilka behandlas tillsammans. Talman
förtydligar att han har för avsikt att följa tidsplanen, vilket kan innebära att mötet inte hinner fatta
beslut i frågan idag.


Kårledningens Chefer för Utbildningsinflytande som arbetar med campusflytten kommer upp på
scen för att presentera KTH:s tidsplan för flytt av studenter.


Marcus (M), Gustaf (I) och Oskar (TT) föredrar motion 4.2.2 Motion om sektionsmappning. De
poängterar att sektionernas styrelser har gjort ett stort undersökande arbete utöver motionärernas
arbete med motionen. Föredragande refererar till det levande arbetsdokumentet som Kårfullmäktiges
samtliga ledamöter gemensamt har haft till sitt förfogande under arbetet med
sektionsmappningen som följer av KTH:s beslut om campusflytt.


Det har även inkommit en motion från TT Sektionsordförande och styrelse 4.2.3 [tillbakadragen]
Motion om sektionsmappning. De har jämkat sig till förmån för motion 4.2.2 som nyss föredrogs, och
denna motion kommer därför inte att lyftas för beslut.


Flygsektionens ledamöter föredrar sin lagda motion, 4.2.1 Motion om sektionsmappning. De har haft
flertalet möten med representanter från andra sektioner. Motionen är nu förankrad med
Ingenjörssektionen Bygg (IsB). Föredragande drar tillbaka att-sats 2 om att mappa program
CITEH till Sektionen för Industriell Ekonomi.


Kårstyrelsen föredrar sitt motionssvar till de två motionerna. Styrelsen lyfter att de hittills har
saknat funderingar från Kårfullmäktige kring vad de tror är bäst för THS: 2 sektioner som delar
sektionslokal eller 1 större sektion i en sektionslokal, eftersom det är dessa två alternativ
verkligheten ställer oss inför. Resursfördelningen är en viktig aspekt. Styrelsen kompletterar med
upplysningen att vi idag har en sektion utan sektionslokal: sektionen för Teknisk Basår (TBas).
Ledamot undrar hur en föreslagen arbetsgrupp ska hinna med det stora arbetet inför KF-04.
Ledamot undrar hur styrelsens förslag skiljer sig från motion 4.2.2. Ledamot undrar hur den
föreslagna arbetsgruppen kan representera framtida studenter. Ledamot undrar om det nu finns
en plan för mottagningen av TINTE i augusti 2024.


Diskussion i smågrupper med någon från en annan sektion.


Diskussion öppnas. Det lyfts aspekter likt:


● … vem som välkomnar TT till sin sektionslokal,
● … likhet med andra program,
● … utmaningen med att TT utifrån förslag på bordet befinner sig på två campus


kommande två år,
● … hur befintliga sektioner kan bistå med stöd för mottagningen,
● … tillsättning av ansvarig för en arbetsgrupp,
● … att Bygget inte är en lämplig sektionslokal för en tredje sektion eftersom det


visserligen finns studieplatser men inte plats för fler studiesociala aktiviteter,
● … brister i att se på frågan om TT kortsiktigt,
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● … att separat beslut om mappning av TINTE hos annan sektion än TT sätter CITEH i
en svår situation,


● … att det saknas ett underlag som inte är skrivet utifrån en självbevarelsedrift,
● … att IN upplever att det vore väldigt svårt för dem att dela sektionslokal,
● … svårigheter att tro att en arbetsgrupp skulle landa i något nytt förslag,
● … vinsten av att Kårfullmäktige pekar ut en riktning och ett annat forum lägger fram


praktiska lösningar.


Talman förklarar schulze-metoden för röstning av de tre plus två att-satser som finns i de två
motionerna och styrelsens svar på motionerna. “Om du står bakom ett yrkande mer än ett annat
så ser du till att det får fler stjärnor.”
“Vad händer om jag ger noll stjärnor?”
“Noll stjärnor är noll stjärnor. Det är mindre än en stjärna.”


Kårfullmäktige beslutar


att 1 bibehålla mappningen av TINTE mot sektionen Telge Teknologsektion.


att 2 tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan vidare.


att 3 avslå att-satsen om att mappa program TINTE till Ingenjörssektionen Bygg (IsB).


att 4 avslå att-satsen om att utlysa diskussionsmöte för att bemöta de utmaningar detta
förslag medför, såsom de som återfinns i det bifogade diskussionsunderlaget.


att 5 avslå att-satsen om att avslå samtliga motioner om sektionsmappning.


Insamling sker av Kårfullmäktiges medskick till (den ännu inte tillsatta) arbetsgruppen som ska
utreda frågan vidare. Talmanspresidiet tar hand om medskicken för att lämna över dem till en
arbetsgrupp.


___________________________________________________________________________


Mötet ajourneras från kl. 21:10 till 21:20


___________________________________________________________________________


4.3 Motion om THS Åsikter*


Föredragande Filip Axelsson belyser att JML, jämfört med tidigare uppvisade förslag, nu är
integrerat under de andra rubrikerna eftersom vi inte kan tala om JML i ett vakuum utan det
genomsyrar områden likt forskningsanknytning och studiemiljö.


Föredragande skickar med ett flertal diskussionsfrågor som det finns vinster av att
Kårfullmäktige funderar på och diskuterar under KF-04. Det inkluderar bl.a. åsikter om
läsårsindelningen (åsikt 3.2.12, 3.2.13 och 7.4.3), åsikter om examensarbete (MEX),


Tekniska Högskolans Studentkår, Drottning Kristinas Väg 15-19, 100 44 Stockholm, ths.kth.se


 A
KM


, J
EK


J,
 T


E,
 M


R 
—


 P
ow


er
ed


 b
y 


Te
llu


sT
al


k








Protokoll
Kårfullmäktigesammanträde 03 23/24
THS Talmanspresidium
Mötesdatum 2024-02-20
Sida 9(10)


kommunikation av innehållet till förtroendevalda/medlemmar/KTH och rutiner för att besluta
om THS Åsikter årligen.


Styrelsen presenterar sitt motionssvar där de lyfter att även de önskar att Kårfullmäktige ser över
hur vi säkerställer att Åsiktsdokumentet uppdateras regelbundet/kontinuerligt.


Representant från Vi-tycker-saker-utskottet delger att de tycker att THS Åsiktsdokument i grunden
är väldigt bra skrivet och bör klubbas igenom idag.


Kårfullmäktige beslutar


att 1 avskaffa styrdokumentet ”THS Åsikter 2018”


att 2 anta styrdokumentet ”THS Åsiktsdokument" enligt bilagan med samma namn.


5 Övriga frågor


5.2 Enkel fråga om nedstängning av L-huset


Ledamot som skickat in frågan konstaterar att det nu är tydligt att smärtorna sektionen har fått
utstå är KTH:s fel. Hen tackar THS för att de har bedrivit påverkansarbete för att säkerställa att
oaSen fick vara kvar. Styrelsen säger ett par ord om sitt svar. Närvarande ställer en förtydligande
fråga om THS kommunikation i frågan där det framgår att kommunikationen av nedstängda
datorsalar var KTH:s ansvar och att THS gjort sin del i att påminna KTH om att de behöver ta
sitt ansvar.


5.3 Upptakt inför KF-konferens


Information om Kårfullmäktiges fjärde sammanträde presenteras, nämligen vår konferens på
Osqvik!


Anmälan till KF-04 kommer att finnas tillgänglig i Kårfullmäktiges slack-kanal och på THS
webbplats.


Kårstyrelsen passar på att berätta att de kommer bjuda in Kårfullmäktige till styrelsens workshop
om verksamhetsplanen. Den sker 19 mars klockan “efter studietid” vilket lämpligtvis innebär kl
18. Mötet hålls i ett trevligt rum i Nymble. Visst ses vi där?


6 Mötets avslutande
Nästa sammanträde sker på Osqvik. Ledamöter träffas redan fredag kväll den 19 april men beslut
kommer att fattas under lördagen den 20 april och söndagen den 21 april. Det ser vi fram emot!
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vid protokollet


Maja Rosén
Mötessekreterare


justeras


Anton Mörtberg
Mötesjusterare


justeras


Teo Elmfeldt
Mötesordförande


justeras


Emil Johansson
Mötesjusterare
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